



## 13階コインランドリー増設工事のご案内

この度は、浅草東武ホテルをご利用いただきましてありがとうございます。  
下記の通り、13階の自動販売機コーナーをコインランドリーコーナーへ変更する為の工事を行うこととなりました。工事期間中は、工事に伴う騒音等ご滞在中のお客様には、ご不便・ご迷惑をおかけすることになりますが、何卒ご理解賜ります様お願い申し上げます。

工事日程： 2026年2月24日（火）～3月31日（火）9:00～17:00

\*工事の進捗状況により、工事日程が変更となる場合がございます。

支配人

【Notice Regarding Laundry Room Expansion Work on the 13th Floor】

Thank you very much for staying at Asakusa Tobu Hotel.

We would like to inform you that construction work will be carried out to convert the vending machine area on the 13th floor into a laundry room, as outlined below.

During the construction period, there may be some noise and inconvenience. We sincerely apologize for any inconvenience this may cause and kindly ask for your understanding and cooperation.

Construction Period : February 24 (Tue) – March 31 (Tue) 9:00 - 17:00

\*Please note that the construction schedule may be subject to change depending on the progress of the work.

General Manager

## 【关于13楼投币式洗衣房增设工程的通知】

感谢您选择入住浅草东武酒店。

兹通知您, 本酒店将按以下安排, 对13楼自动售货机区域进行改造, 变更为投币式洗衣房区域, 并实施相关施工工程。

施工期间, 可能会因工程作业产生一定的噪音, 给您在入住期间带来不便。对此我们深表歉意, 敬请您予以理解与谅解。

衷心感谢您支持与配合。

施工时间: 2026年2月24日（周二）～3月31日（周二）9:00～17:00

\*根据工程进度情况, 施工日程可能会有变动, 敬请谅解。

客房部总经理